
 
 
 
Van: Sport Federatie Berkelland 
Datum 20 maart 2017 
Betreft: agendapunt combinatiefuncties 21 maart 
 
 
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
 
Tijdens de commissievergadering van 8 maart jongstleden is door u besloten om het agendapunt 
combinatiefuncties als hamerstuk voor de raadsvergadering van 21 maart te agenderen. Wij vragen 
met klem om hier morgenavond alsnog een bespreekpunt van te maken en zullen dit hieronder 
toelichten. 
 
Vrijdag bereikte ons via de mail een antwoord van het college op onze brief van 19 januari (!). Zie 
meegestuurde bijlage. Wij zetten grote vraagtekens bij deze reactie en moeten helaas concluderen 
dat als dit voorgenomen beleid wordt doorgevoerd het voor ons onverantwoord is om nog 
aanvragen te gaan doen voor de aanbesteding combinatiefuncties voor een nieuwe periode.  
Hiervoor zijn drie oorzaken aan te geven: 

1. Het wegvallen van Clubvooruit   

2. Het achterwege blijven van de inflatiecorrectie op de Rijksgelden 

3. De inzet van de 40% bijdrage vanuit de gemeente aan de combinatiefuncties 

Ad 1 
Het wegvallen van Clubvooruit heeft voor ons als organisatie en voor onze verenigingen ingrijpende 
gevolgen. Het college wil de wegvallende huisvestingsbijdrage door het vertrek van Clubvooruit niet 
compenseren. Dit betekent een tekort van 4.000 euro op onze begroting. Daarnaast kiest het college 
voor een nieuwe verbindingsfunctionaris tussen verenigingen en bedrijfsleven voor versterking van 
de bestuurskracht als ‘opvolger’ van Clubvooruit. Uit een onlangs verricht behoeftenonderzoek 
onder onze achterban (maart 2017) blijkt in het geheel niet dat dit in de top 3 staat van knelpunten. 
De verenigingen geven aan advies en ondersteuning van de SFB te willen bij ledenwerving, 
vrijwilligersbeleid en financiën. De SFB krijgt deze vorm van ondersteuning echter niet in (extra) 
formatie terug. De opmerking van het college over het willen meedenken over een goedkopere 
ruimte verbaast ons. In de afgelopen jaren waarin dit onderwerp meerdere malen op de agenda 
heeft gestaan, hebben wij nog nooit een aanbod van de gemeente mogen zien.  
 
Ad 2 
Het achterwege blijven van inflatiecorrectie kreeg tijdens de commissievergadering veel aandacht. 
De wethouder heeft gezegd hier serieus naar te kijken. In de brief is nu aangegeven dat we voor het 
eerst sinds 2011 0,21% gecompenseerd krijgen! Terwijl de loonkosten jaarlijks tussen de 2 en 3% 
stijgen. Wij missen hierdoor 14.000 euro en vragen ons dan ook af waarom de gemeente nooit 
rechtstreeks en/of via de VNG aangedrongen heeft op indexering. Dit is voor geen enkele organisatie 
langjarig houdbaar.  
 
 



Ad 3 
In de kadernotitie wordt een opmerking gemaakt over de 190.000 euro gemeentelijke bijdrage. Er 
van uitgaande dat de gemeenteraad 21 maart 2017 een positief besluit neemt, is het gemeentelijk 
subsidieplafond voor de projectperiode maximaal € 190.000. Voor instellingen zoals de SFB die voor 
een aantal doelen wordt gesubsidieerd, geldt dat het gemeentelijke deel uit de reguliere 
gemeentelijke subsidiegelden ingezet moeten worden als cofinanciering. Ons reguliere budget 
bedraagt (slechts) 80.000 euro. Deze keuze werkt grotere organisaties in de hand. Organisaties met 
een groter subsidiebudget lopen duidelijk minder risico om aanvragen te doen. Echter, deze manier 
van werken wordt in de rest van Nederland nergens gehanteerd. Daar neemt de gemeente de 40% 
volledig voor haar rekening en kijkt men niet of een organisatie al dan niet subsidie ontvangt. In 
tegenstelling hiermee wordt in de Berkellandse notitie gesteld dat nieuwe aanvragende organisaties 
de 40% gemeentelijke bijdrage wel geheel ontvangen. Wij menen dat hier sprake is van 
rechtsongelijkheid.  
 
Uit cijfers van NOC*NSF blijkt dat de sportparticipatie in Berkelland gemiddeld hoger ligt dan in de 
rest van de Achterhoek en in Nederland. Dit is niet vanzelfsprekend. Daar werken wij als SFB en onze 
sportverenigingen hard aan. En onze afnemers in het onderwijs en de zorg zijn enorm tevreden over 
ons werk. Dit alles staat in schril contrast met het uitblijven van een positieve actie van de gemeente. 
Gezien het bovenstaande is inmiddels een structureel tekort  op onze begroting ontstaan. Bij 
gelijkblijvende formatie loopt het tekort in 2018 op tot ruim 20.000 euro. Als we niet oppassen dan 
gaat de SFB dezelfde kant op als Clubvooruit en staat ook de SFB voor een bankroet. Wij vinden het 
dan ook onverantwoord om op deze basis mee te doen aan de inschrijving voor de nieuwe periode 
voor de combinatiefuncties die vanuit het veld door onze partners in onderwijs, zorg en welzijn wel 
degelijk wordt gevraagd.  
 
Willen wij de komende combinatiefunctieperiode een rol kunnen blijven spelen en opnieuw goede 
projecten kunnen aanvragen op het gebied van sport en bewegen, dan is dringend een oplossing 
nodig.  
 
Voor vragen kunt u contact opnemen met Gerrie Schäperclaus, info@sportfederatieberkelland.nl tel. 
0545-476727m 06-51545764 
 
 
Bestuur en medewerkers van de Sportfederatie Berkelland.   
 
 
kopie aan:  
Pers 
college van B&W 

mailto:info@sportfederatieberkelland.nl

